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 Zarząd Powiatu 

Tarnobrzeskiego 

 

Protokół Nr 4 z posiedzenia Zarządu Powiatu  Tarnobrzeskiego w dniu  

  17 luty 2020 r.   

W posiedzeniu  Zarządu Powiatu  udział wzięli: 

 1.Jerzy Sudoł – Starosta Tarnobrzeski 

 2. Jacek Rożek – Wicestarosta Tarnobrzeski 

3.Wojciech Gruszka – członek Zarządu 

4.Marian Grzegorzek – członek Zarządu 

5.Marek Ożga – członek Zarządu 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Wiesława Barzycka  – p.o. Dyrektor SPZ ZOZ w Nowej 

Dębie,   Elżbieta Wojciechowska – Skarbnik Powiatu,  Kazimierz Błasiak – sekretarz Powiatu,  

Posiedzenie prowadził Starosta J. Sudoł wg nast. porządku. 

 

1. Przygotowanie Planu Naprawczego SPZ ZOZ w Nowej Dębie. 

2. Pożyczka z budżetu Powiatu na 2020 r.  dla SPZ ZOZ w Nowej Dębie. 

3.  Rozpatrzenie wniosku o wyrażenie zgody na najem  terenu SPZ ZOZ w Nowej Dębie. 

4. Uchwała Zarządu w sprawie opinii  do  aktualizacji Uchwały Sejmiku Województwa  

Podkarpackiego w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg wojewódzkich. 

5. Upoważnienie dyrektora ZS w Gorzycach do podpisania i realizacji umowy o współpracy 

partnerskiej z Podkarpackim Szkolnym Związkiem Sportowym dla  trzeciej grupy. 

6. Rozpatrzenie wniosków dyr. szkół  ZS Nr 1 w Nowej Dębie i ZS w Gorzycach  w sprawach 

uczniowskich 

7.Sprawy różne. 

Porządek rozszerzono o dokonanie zmian w budżecie Powiatu na 2020 r. i Upoważnienie dyr. 

ZS Nr 2 w Nowej Dębie i ZS w Gorzycach do realizacji  projektu „Lokalny Animator Sportu 

2020”. 

Zarząd Powiatu wysłuchał informacji  p.o. dyrektora SPZ ZOZ  w sprawie głównych kierunków  

przygotowywanego Programu Naprawczego dla Szpitala Powiatowego. Spodziewana starta na 

działalności za 2019 r. może wynieść ponad 2 mln złotych. Może ulec zmniejszeniu  po zapłacie 

przez NFZ za „nadwykonania” ok. 200 tys.  złotych. 

Szpital stara się pozyskiwać zlecenia na wykonanie  badań na rzecz podmiotów zewnętrznych, 

sprzedaż  świadczeń diagnostycznych i  medycyny pracy. Szpital eliminuje nadwyżki 

magazynowe. Składa wnioski o darowizny. 
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Jednocześnie Szpital musi dostosowywać się do obowiązujących przepisów w zakresie 

standardów pomieszczeń i wyposażenia. Szpital doświadcza także wzrostu cen usług 

pralniczych, dostaw  leków, prądu, wody itp. . SPZ ZOZ spłaca także  kredyt. W br. spłacono 

53 tysiące zł kredytu przy czym 40 tys. to kapitał, 13 tys. odsetki.  Wg informacji  dyrektora 75 

– 78% miesięcznych wydatków placówki stanowią koszty osobowe. Omówiono warunki  

i harmonogram udzielenia Szpitalowi powiatowemu pożyczki z budżetu Powiatu na 2020r. 

Sprawa  ew. pożyczki będzie procedowana na kolejnym posiedzeniu Zarządu Powiatu. 

Sekretarz Powiatu przedstawił projekty uchwał dotyczące upoważnienia  dyrektora ZS  

w Gorzycach. Zarząd Powiatu kolejno uchwalił upoważnienia do: 

 

1.  Podpisania i realizacji umowy o współpracy partnerskiej z Podkarpackim Wojewódzkim  

Szkolnym Związkiem Sportowym w Rzeszowie  w projekcie „Szkolny Klub Sportowy”  na 

terenie województwa podkarpackiego dla trzeciej grupy uczniów. 

2. Składania oświadczeń woli oraz podpisywania  innych dokumentów wraz z wymaganymi 

załącznikami związanych z projektem wymienionym w p.1.   UchwaLa Nr 4/16/2020 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.   

 

-  do podpisania i złożenia  w 2020 roku wniosku,  w Programie ERASMUS+:  „Kwalifikacje 

dla elektromobilności”.  

Uchwała Nr 4/17/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

- do rozpatrzenia wniosku z dnia 25.01.2020 r.  opiekuna prawnego  ucznia T. M.        i 

udzielenia  zwolnienia z opłat za wyżywienie i zakwaterowanie w Internacie ZS w 

Gorzycach,  z uwzględnieniem kryteriów: szczególnie trudnej sytuacji rodzinnej lub 

szczególnie uzasadnionych przypadków losowych.    

Uchwała Nr 4/18/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
Na wniosek Marszałka Województwa Podkarpackiego z dnia 27 stycznia 2020 r.     (data 

wpływu 2020.02.05.) zaopiniowano pozytywnie przebieg istniejących dróg wojewódzkich na 

terenie Powiatu Tarnobrzeskiego  w związku z aktualizacją Uchwały Sejmiku Województwa 

Podkarpackiego w sprawie ustalenia przebiegu istniejących  dróg wojewódzkich na  terenie 

Województwa Podkarpackiego. 

Uchwała Nr 4/20/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Wyrażono zgodę na zawarcie przez   Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Nowej Dębie, ul M.C. Skłodowskiej 1 a, 39 – 460 Nowa Dęba,  umowy najmu  

powierzchni znajdującej się na terenie i w obiektach SPZ ZOZ przy ul  M.C. Skłodowskiej 1 A 

(Izba  Przyjęć i Poradnie Specjalistyczne) z przeznaczeniem na zainstalowanie przez Najemcę 
automatów do sprzedaży produktów spożywczych na okres do 3 lat. 

Uchwała Nr 4/19/2020  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Podjęto jednogłośnie uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu 

Tarnobrzeskiego na 2020 r. Uchwala oznaczona Nr 4/21 /2020  stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. Kolejno podjęto uchwały w sprawie upoważnienia Iwony Strojek  - 

dyrektora  Zespołu Szkół   Nr 2  w Nowej Dębie i Krzysztofa Komórkiewicza – 

dyrektora Zespołu Szkół w Gorzycach   do podpisania i złożenia wniosku, podpisywania 

umów, realizacji   i nadzoru  w programie  : „Lokalny Animator Sportu” w 2020 r. 

Uchwały Nr 4/22/2020 , 4/23/2020 stanowią  załącznik do niniejszego protokołu 
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Rozpatrzono aneks Nr 4 do arkusza organizacji pracy Zespołu Szkół Nr 2 w Nowej 

Dębie. 

Zarząd Powiatu działając na podstawie Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej 

z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie szczegółowej organizacji publicznych szkól i 

publicznych przedszkoli zatwierdził  aneks Nr 4 do arkusza organizacji pracy Zespołu 

Szkół Nr 2  w Nowej Dębie na rok szkolny 2019/ 2020. Zmiany zatwierdzono do końca 

zajęć dydaktycznych.  

Rozpatrzono pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Nowej Dębie w sprawie  akceptacji 

nowych kierunków kształcenia, w zawodach: 

- technik elektryk, technik energetyk, technik spawalnictwa, technik rachunkowości, 

fryzjer. Przedstawioną propozycję zaopiniowano pozytywnie. Nowe zawody zostaną 
zatwierdzone po wyczerpaniu procedury określonej w art. 68 ust. 7 ustawy z dnia 14 

grudnia 2016 r. Prawo oświatowe. W tym miejscu członek Zarządu M. Ożga zainicjował 

dyskusję  w sprawie  zbyt dużej liczby  propozycji kształcenia  przedstawianej 

potencjalnym kandydatom do szkół prowadzonych przez Powiat. Przy niepełny naborze  

kandydaci są zawiedzeni i niechętnie przyjmują propozycje zmiany kierunku. Po 

dyskusji ukształtował się pogląd aby  przedstawiać   mniejszą liczbę kierunków, 

poprzedzonych  pogłębioną analizą  zainteresowania absolwentów szkół 

podstawowych.  

 Zarząd Powiatu na wiosek dyrektora ZS Nr 1  wyraził zgodę  na przydzielenie 

dodatkowej godziny języka polskiego dla uczennicy  narodowości polskiej, która 

wróciła  do kraju po długotrwałym pobycie zagranicą. 
 

Rozpatrzono pismo  z dnia 17. 02. 2020 r. znak PCPR.IV.4140.1.2020  kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie.  Wyrażono zgodę  na  złożenie wniosku o 

dofinansowanie projektu pt „ Pomagamy przerwać przemoc” w ramach Programu 

Operacyjnego „Wspieranie Jednostek Samorządu Terytorialnego w Tworzeniu Systemu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie”.  

W sprawach różnych rozpatrzono nast. sprawy: 

 

1. Na wniosek Zespołu Szkół Nr 1 w Nowej Dębie przeznaczono kwotę 500 zł ( brutto) 

na dofinansowanie  zakupu nagród dla uczestników „XI Szkolnego Przeglądu 

Talentów”. Realizacja  decyzji Zarządu Powiatu nastąpi poprzez zwiększenie planu 

finansowego jednostki. 

2. Rozpatrzono pismo Miejsko – Gminnego Ośrodka  Pomocy Społecznej w Baranowie 

Sandomierskim w sprawie dofinansowania zakupu  mikrobusu 9 – osobowego na 

potrzeby Ośrodka. W chwili obecnej, ze względu na m.in. trudna sytuacje finansową 
naszych jednostek organizacyjnych np.: Szpitala Powiatowego w Nowej Dębie i 

Domu Pomocy Społecznej w Nowej Dębie, działania Zarządu Powiatu mają na celu 

zbilansowanie potrzeb budżetu Powiatu. W związku z powyższym  Powiat nie może 

partycypować w kosztach zakupu samochodu. 

3. Rozpatrzono pismo  Lokalnej Organizacji Turystycznej „Partnerstwo Ziemi 

Sandomierskiej” dotyczące wsparcia finansowego organizacji imprezy pn. „III Gala 

Orderu Rzeki Wisły – Sandomierz 2020”W przedstawionej ofercie uczestnictwa w 

Gali nie ma elementów, które promowałyby Powiat Tarnobrzeski. Zarząd Powiatu 
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Tarnobrzeskiego w miarę możliwości Finansowych wspiera imprezy związane z 

promocją Powiatu. W związku z powyższym nie przyznano wsparcia finansowego. 

4. Rozpatrzono pismo Dyrektora Samorządowego Ośrodka Kultury w Nowej Dębie w 

sprawie dofinansowania organizacji siódmej edycji Festiwalu muzyki kameralnej i 

organowej „Margaritae Baroci”. Na  zakup usług związanych z organizacją Festiwalu 

przeznaczono kwotę 3 000 zł ( brutto). 

5. Na wniosek Szkoły Podstawowej w Krawcach przeznaczono kwotę 1 200 zł (brutto) 

na zakup usług transportowych związanych z wyjazdem uczniów na zieloną 
Szkołę  do ośrodka na Mazurach. 

6. Rozpatrzono pismo Oddziału Polskiego Związku Hodowców  Gołębi Pocztowych w 

Tarnobrzegu w sprawie dofinansowania remontu instalacji elektrycznej w siedzibie 

Związku. Na zakup usług związanych z naprawą instalacji elektrycznej przeznaczono 

kwotę 2 000 zł ( brutto). 

7. Rozpatrzono pismo Klubu Sportowego Cygany w Cyganach. Na zakup sprzętu 

sportowego dla podopiecznych Klubu  przeznaczono kwotę 1 000,00 zł. 

8. Na wniosek Lucyny  Łysiak – Kosowskiej Prezes Towarzystwa Kulturalno – 

Historycznego Gminy Gorzyce przeznaczono kwotę 1 500 zł (brutto) na zakup usług 

związanych z publikacja rękopisu pt. „Kronika Gorzyc” spisanej przez Adama 

Grzywacza wójta Gminy Gorzyce w latach 1894 – 1912 oraz Jana Brudza. 

9. Rozpatrzono pismo Koła Gospodyń Wiejskich  „Sokolanki”  w Sokolnikach. Na 

zakup usług transportowych związanych z wyjazdem integracyjnym do Augustowa 

przeznaczono kwotę 500 zł ( brutto). 

10.  Na wniosek Stowarzyszenia Producentów Fasoli Tycznej „Piękny Jaś” we Wrzawach 

dofinansowano wyjazd  rolników na wystawę maszyn rolniczych AGROTECH 2020 

w Kielcach kwotą 500 zł. 

Wymieniona kwota może zostać wykorzystana na zakup usług transportowych. 

11. Rozpatrzono pismo Przedszkola Publicznego w Skopaniu. Na zakup nagród 

związanych z organizacją Dnia Dziecka przeznaczono kwotę 300 zł (brutto). 

12. Na wniosek Zarządu Rejonu Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów    

w Baranowie Sandomierskim przeznaczono kwotę 500 zł na organizację uroczystości 

Święta Kobiet. Wymieniona kwota może zostać przeznaczona na zakup usług. 

13. Rozpatrzono pismo Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Baranowie 

Sandomierskim w sprawie dofinansowania organizacji Dnia Pamięci Żołnierzy 

Wyklętych. Na zakup usług związanych z organizacją przedsięwzięcia  przeznaczono 

kwotę 500 zł ( brutto). 

14.  Rozpatrzono pismo Szkółki Piłkarskiej w Grębowie. Na zakup dresów sportowych dla 

podopiecznych Szkółki Piłkarskiej przeznaczono 3 000 zł (brutto). 

Wobec wyczerpania   przyjętego porządku     Starosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu   

17   lutego   2020 r.   

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

Protokołował                                         1. Jerzy Sudoł 

Kazimierz Błasiak                                       2. Jacek Rożek 

          3. Wojciech Gruszka 

          4. Marian Grzegorzek 
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          5. Marek Ożga  


